
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 31. marts 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AO
Vil ministeren uddybe begrundelsen for udpegningen af Bidstrup Skovene som kommen-
de naturnationalpark, og hvordan man i den foreliggende proces vil inddrage de lokale 
borgere og organisationer i området, herunder bedes ministeren forholde sig til, hvordan 
man i udpegningsprocessen har taget hensyn til hasselmusens udbredelse som beskyttet 
bilag IV-art?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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